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教育背景

武汉大学理学学士，北京大学法律硕士。

专业经历

董逸文律师具有法律与理工两方面教育背景，持有律师证

与专利代理师证书，对处理专利、商标等知识产权领域纠

纷以及合同纠纷、执行异议案件等民商事案件具有较为丰

富的经验。

执行领域及专长

董逸文律师的主要执业领域包括：专利、商标等知识产权

诉讼与无效案件，以及合同纠纷、执行案件等民商事案

件。多年在知识产权领域的执业经历使其在处理专利诉

讼、无效等知识产权争议案件方面以及非诉的专利分析工

作方面均具有着丰富的实践经验。并且在曾参与多起疑难

复杂的民商事案件，在处理案件中复杂法律问题过程中起

到了重要的作用。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of science, Wuhan University, Juris Master, Beijing 
University.

Professional Exprience
Mr. Dong has both legal and science education background, holds 
both lawyer’s license and patent attorney’s license, and is rather 
experienced in handling patent, trademark and other intellectual 
property litigation cases and civil & commercial cases such as 
contract dispute and opposition to execution.

Practice Areas
Mr. Dong's main areas of practice include: patent and trademark 
litigation and invalidation cases, as well as civil and commercial 
cases such as contract disputes and enforcement cases. With years 
of experience in the field of intellectual property, he has rich 
practical experience in handling patent litigation, invalidation and 
other intellectual property dispute cases, as well as non-litigation 
patent analysis. He has also participated in a number of difficult 
and complex civil and commercial cases, and has played an 
important role in dealing with complex legal issues in the cases.

Language Skills
Mandarin and English


